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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem használják a Honvéd Kórházban lévő PET 
CT-készülékeket?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Válasz Online információi szerint az Egészséges Budapest Program részeként a kormány az egyik
legdrágább diagnosztikai készülékkel, a főként daganatos betegek vizsgálatára szolgáló PET CT-vel
látta el a Honvéd Kórházat. Ennek ellenére a vizsgálatokat magánszolgáltatókkal végeztetik el, a
gépek kihasználatlanok a kórházban, miközben hosszú várólistára számíthatnak a betegek.

Miért nem használja a kórház a beszerzett készülékeket, és miért magánszolgáltatókkal végeztetik
el a vizsgálatokat?

Tisztelettel várom válaszát!


